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 בשורות טובות!! 

 המדריך לעבודת ה' גם בשעת סילוק ופירוק... 
נתחיל   סיבות...  כמה  לי  יש  אז  ראובן??  קרה  מה  למה??  ראובן...  שבט  על  לדבר  רוצה  אני  היום  יקר:  קורא  ברשותך 

חוץ מזה בפרשיות   גד(  -שמעון, אלול  - ראובן, אב  -)תמוזמהסיבות היותר צדדיות.. דבר ראשון: חודש תמוז שייך לשבט ראובן!! 
אלו אנחנו עסוקים סביב חטא פעור... והשבט היחיד!!! היחיד שלא חושש ומוכן לקחת אחריות ולפתוח מוצב צבאי קבוע 
להתמודד מול חטא פעור זה שבט ראובן!!! כן... עם ישראל יצאו לגמרי לגמרי מצולקים ושבורים ורצוצים מחטא פעור... 

רבה חללים בכלל  פה אלימה שהצליחה להפיל גדולים וטובים... זה החטא שהפיל הכי החטא פעור זה לא צחוק... זו קלי 
כמו שכתוב 'כי כל האיש אשר הלך אחרי בעל פעור השמידו ה' אלוקיך    )...3000חטא העגל שהפיל רק  ל  בייחס  24.000)ישראל  

 מקרבך', ממילא פעור נהפך להיות האיום הכי גדול על נצח ישראל... אבל השבט היחיד שלא נרתע זה שבט ראובן!!! 
פרשת מטות אתה מוזמן לגלות שמשה רבינו נותן לשבט ראובן נחלה בעבר הירדן... ומה ראובן מקבל שם  -בשבוע הבא

בעסקת חבילה??  את בית פעור!!!! ראובן הוא היחיד שמסוגל לחיות לצידי בית פעור ולא להיצמד אליו אלא להיות  
 ו'אתם הדבקים בה' אלוקיכם!!! 

ההגדרה של פעור על רגל אחת הוא כך: הרעיון של פעור    אז רק במילה אחת... בקיצור נמרץ: מה זה בכלל חטא פעור??? 
)פעור זה הבן דוד של עמלק, זה לקחת כל ערך נאצל ולהפוך אותו לזבל!!!! להנמיך אותו... לשטח אותו... וזה משהו שיטתי!!!  

וזה מגיע לידי ביטוי בחיים באלף ואחד ויראציות... כמובן שזה מתבטא בצורה הכי    (...עמלק הוא זה שדואג להפיל אותנו בפעור
בוטה בפיתויים שפלים והמילוי סיפוקים בצורה אסורה שמרקדים בינינו... אבל לא רק זה!!! באותה מידה זה השפראך  

הפוך כל ערך מרומם לזול ופשוט שמוכר גם אצלנו לקחת כל מיזם טהור ולהפוך אותו לעוד איזה אינטרס פוליטי נמוך... ל
ונמוך... בקיצור: לדאוג לניקוז שוטף שבסוף הכל יתנקז לביוב... שהיעד הסופי של פעור הוא כמובן לקחת את  הנסיך 
והבן יחיד של ה' שכל השיברים של כל העולמות מסורים בידיו ולשכנע אותו ש... שטויות... עזוב אותך... אתה גו'ק... אתה  

'ונשב בגיא מול בית פעור' ורש"י במקום: מי גרם לנו שנשב בגיאאפס... אין   חטא    -לך מה להפסיד... וזה מה שכתוב 
פעור... כלומר: אם אתה מוצא את עצמך מידי פעם בתחושה של גיא... אתה מרגיש זבל... מרגיש באדמה... מרגיש לא  

ו הקליפה היחידה שמלווה אותנו מאז דור המדבר שווה כלום... תדע שזה תסמין מובהק של פעור!!  אז זהו!!! שפעור ז
הזה!!!   היום  עצם  כתובעד  זה  לחפש איפה  צא  יהושע...  מבואר בסוף  היחידה   (...)כך  שהדרך  אימתנית!!!  כך  כדי  עד  וזו קליפה 

 ויקבור אותו בגיא מול בית פעור!! -שנותרה איך לבלום ולמתן ולמזער את פעור זה ש

קברו של משה זה אחד מהדברים שנבראו בע"ש בין השמשות... וה' הכין אותו כבר מאז מול בית פעור!!!! כמו שמובא 
בחז"ל: שכל פעם שבית פעור עולה למעלה כדי לקטרג ולהזכיר עוון, כשהוא רואה קברו של משה חוזר ושוקע שמשה 

עו משה... בקיצור: כתוב כאן שפעור אף פעם לא נרדם רבינו שקעו עד חוטמו, וכל שעה שעולה חוזר ושוקע למקום ששק
וממילא הוא צריך ייחס אישי, ומשה רבינו בכבודו ובעצמו נבחר לעמוד על המשמר מולו... כן... תהיה רגוע.. גם אם עוד 

איש מעט יגיע בין הזמנים ולפתע תמצא את עצמך בגיא מול בית פעור... תדע לך שיש שם עוד מישהו יחד איתך!!! משה  
האלוקים שמחציו ולמעלה מלאך,  הוא בכבודו ובעצמו נמצא יחד איתך בגיא!!! בבוץ!!! כדי להזכיר לך עד כמה אתה  

 מרומם... ולהשקיע את הפעור עד החוטם... 

זה לא צחוק!!! זו מלחמה על כל הקופה!!! יש פה מאבק איתנים על הרעיה של ה'!!! על הנסיך של מלך העולם... האם   
הוא יפקח עיניים וידע את מעלתו או שיטבע בגיא... ומשה רבינו... הרועה... נשלח לזירה כדי לאזן את המבחן... שיהיה 

 לנו קונטרה בדמות משה רבינו... כן... מול פעור יש את משה...  מידתי... שפעור לא ישתולל יותר מידי... שיהיה
 עד כאן ברור?? אז זהו שפעור זה האויב מספר אחד של היהודי!!!  

 ומשה רבינו בכבודו ובעצמו נשלח לעמוד בפרץ מולו... 
ותכל'ס!!! השבט היחיד שלא נרתע!! השבט היחיד שיש לו את הכח להתמודד מול פעור והוא לא מתבלבל ממנו זה שבט 

 ראובן!!! בית פעור הוא בנחלת ראובן...  ושאלת המיליון היא:  
ופה אנחנו ניגשים לנושא... מה הסוד של שבט ראובן??? מאיפה יש לראובן כח להתמודד לבד מול פעור... בו בזמן שכל 
שאר השבטים צריכים את משה רבינו בעמדת הזנקה מיידית אליו??  אתה מבין לבד שהשאלה פה היא לא סתם שאלה 

! פעור זה ניסיון יומיומי שפוגש כל אחד מאיתנו יום יום...  תיאורתית... זו שאלה מעשית שנוגעת לכל אחד ואחד מאיתנו!! 
 ... יולי אוגוסט שכבר כאן נכון ובפרט לקראת בין הזמנים הממשמש ובא או יותר

ראובן הוא בכור!!! זה כל המאפיין שלו!!! ולבכור יש טבע לקחת אחריות אישית!!! ראובן לא סומך על   אז העניין הוא כך:  
בקיצור: בא  אף אחד... הוא לא מחכה שיגידו לו מה לעשות... הוא אף פעם לא נגרר... הוא מוביל!! לוקח אחריות אישית!

נוריד כפפות... אתה יודע מה זה 'ראש קטן'?? מכיר את זה שיש משהו שכולנו מבינים שזה לא לעניין וזה לא בסדר... אבל 
אז זהו שראובן זה ראש גדול!!!! אם תראה אין על זה מכתב מהרבנים... זה לא אסור באופן רשמי... נכון ראש קטן??  

.. אבל יש לך חותמת?? והרבנים לראובן פלאפון שיואמי... הוא ידפדף קצת ויגיד לך: ההלו... זה לא!!! זה לא בסדר!! אה. 
מתירים?? לא יודע!! קוראים לי ראובן... אני אומר לך מה אני רואה!!!! מה... אתה לא רואה שזה בעייתי...? מה... אתה  

 בגיליון זה...   4  - 3ההמשך בעמוד    עיוור?
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 ... באגרסיביות   - דע מה שתשיב   

עם סגירת גיליון זה הגיעה השמועה שניתנה הוראה ע"פ  
גזירת  בגלל  מהממשלה  שיפרשו  לחרדים  ישראל  גדולי 

כמו  מה שבטוח!!! ככל הנראה תהיה עכשיו הסתה  הגיוס...
עצמנו  את  למצא  עלולים  ואנחנו  מיני    תמיד  כל  מול 

וכו'... וכו'  מתגייסים  לא  אתם  למה  למיניהם...    צרחנים 
בפרט שיש אנשים שבאמת מקפלים מאחוריהם כאב של  
לכך: אי  נהרגו...  או  בעזה    קרובי משפחה שנמצאים שם 

 עצה מאוד מאוד פשוטה: תשמע עצה טובה שלי: 

מה תענה,    כ"כ משנה  לא יודע מה תענה לו... ובינינו... לא 
לא יפה!!!! שמעת?? תענה בהתקפה!! לו  דבר אחד: תענה  

תענה לי כמו איזה 'דע מה שתשיב' בדרכי נועם... אל   אל
ולדבר  שלו  לראש  לרדת  תתאמץ  ואל  דפלומט    תהיה 

  תדבר  לא!!!! אל תפול בטעות המוכרת הזו!!!!   בשפה שלו...
תדבר   אם  עובד!!!  זה  ככה  רק  בכעס...   תענה  בעצבים... 
בהתקפה... כבר לא משנה מה תגיד, אתה תראה שהוא ילך  
כמה צעדים אחורה וינסה להתנצל... אבל!!!! אם לא תשמע  
מה   יודע  אתה  יפה...  איתו  לדבר  תנסה  כן  אם  בקולי... 

 יקרה?? 

הפוך!!! רק  דבר  אותו  כמה    יקרה  שתלך  זה  הוא  אתה 
צעדים אחורה ותתנצל... אין מה לעשות!!! זו טקטיקה של 
ולהתנצל   להרגיע  צריך  השני  וצועק...  שעצבני  מי  שיח... 
בפניו... ומעתה: שתי אפשרויות לפניך: או שהוא יצעק ואני  
יצטרך   והוא  אצעק  שאני  או  בפניו...  להתנצל  אצטרך 

!!!! אם אתה חושב  להתנצל בפני...  אין פה משהו באמצע
ולהתנצל על דרך התורה  שמן הראוי לך להתרפס בפניו 

שהשפראך הזה    אתה חושבאם    שלך... בבקשה... תהנה...
מייצג  שאתה  התורה  את  לך...  מכבד  לא    אבל  יערב  אני 

חושב ככה!! ברגע שמישהו מתחיל לדבר איתי למה אתם  
מתגייסים  מיד  לא  אני  בקולמתח...  לו  לענות    תקיף  יל 

יתגייס!!! שמעת?? ועצבני  רימה בדיבור  ו  לא  שלי  הילד   ...
אני לא אקריב את הרוחניות שלי...    הילד שלי לא יתגייס!!!
ככה בעצבנות    ואני אומר את זה  לא מעניין אותי כלום...

שאחרי שאני מדבר   ותאמין לי  ונחישות... )ואגב: זה אמיתי(
זה כמעט ולא משנה מה יהיו המשפטים הבאים... תוך  ככה  

מתחיל לבא    חצי דקה אתה רואה אותו מתחיל להתנצל...
שיתנצל... למה שאני    לקראתי... לא... לא התכוונתי... יופי...

 ??אתנצל?

לא נתתי לך חומר    אם שמת לב לא אמרתי פה כלום!! 
מספק... תוכן  ולא  טקטיקה   הסברה  לך  נתתי    בסה"כ 

לא מוטרד    ממש  !!! כי בינינו... אני תקשורתית בין אישית
   מה בדיוק לענות להם כי זה לא באמת מעניין אותם... 

מעצמי... מוטרד  בעיקר  לב  אני  שמתי  פעם  ש  כי  כל 
שהייתי חוזר מאיזושהי התקלות מול אחד שהטיח בי  

כמו איזה פראייער לענות לו בדרכי    ניסיתיאני  דברים ו
נועם... יצאתי משם חבול... הוא אמר את כל מה שיש לו  
אור   ידידות  בנעימות  אותו  לשכנע  הצלחתי  לא  ואני 

 נפשי...  

אז זהו!!! שהגיע הזמן להוריד כפפות... אני לא מתנצל  
לרגע על זה שאני אנטי ציוני... אני לא מכיר במדינה..  
והכי הכי: אני לא אתן לכם להזיז אותי מהיידישקייט!!!!  
מותר לנו ללמוד בזה ממדינת ישראל... לאחרונה מדינת  
שקרה   מה  מאז  כי  באגרסיביות  לדבר  למדה  ישראל 
בשמחת תורה כולם הבינו שאנחנו עומדים על נפשנו...  
אז זהו שאנחנו לא צריכים להיות יותר עדינים ממדינת  
ישראל... גם אנחנו עומדים על נפשנו!!! הילד שלי יהיה  

י ילך בדרך הישר!! ואתם לא תזיזו  טהור לב!! הילד של 
שמעתם??   מזה...  זה...  אותי  על  דם  יורקים  אנחנו 

ות מדאגה על העתיד  האמהות שלנו לא נרדמות בליל
וזה עולה לי בחיים!!!! אל תתחיל איתי..    הרוחני שלנו..

 גם אני מסוכן...  

 לא פחות מחתול שמנסים לאיים על הגורים שלו...  
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 !!!! תנשום נשימה עמוקה!!! מתחילים??? ש לי אחת עשרה שאלות י 

 עשרה!!!!   רה שאלות לי אליך!!! לא פחות מאחתעש  כפי שראית בכותרת... אחתובכן: 
  ?? כנראה שיוסף!!יותר צדיק!!! ראובן או יוסף נראה לך מישאלה ראשונה: 

 הצדיק. יוסף שקיבל תואר הוא זה מי יותר צדיק?? שמעון או יוסף?? כנראה שיוסף!!! סו"ס יוסף
 אושפיזא דיוסף צדיקא...   סו"ס יוסף...ותר צדיק?? לוי או יוסף?? כנראה מי יהלאה: 

 מי יותר צדיק?? יהודה או יוסף?? כנראה שיוסף... סו"ס יוסף נקרא צדיק יסוד עולם...
  11מי יותר צדיק?? יששכר או יוסף?? זבולון או יוסף?? גד או יוסף?? נפתלי או יוסף?? בקיצור: הבטחתי 

נסיים את זה בזריזות... מי יותר צדיק... דן או    רק  באשאלות... אז    שאלתי 'רק' שמונה  שאלות... לבנתיים
)והיה יוסף?? אשר או יוסף?? בנימין או יוסף?? אז כן!!! אמנם ספציפית אצל בנימין מצינו את הכינוי צדיק  

ובנימין היה אחד מד' שמתו בעטיו של נחש בלא חטא... אבל עדיין!!! עדיין יוסף זכה  בנימין הצדיק מצטער וכו'(
ים  להיות מרכבה לספירת יסוד צדיק, וזה יוסף ולא בנימין... עכשיו: שלא תבין: אנחנו לא מודדים את השבט

   צדיק... ברור שיוסף הוא הצדיק בה"א הידיעה!!!  תוארל מי יותר גדול ממי... אבל ספציפית בייחס
---   

 עשרה שאלות... אבל הפעם נשאל אותם בבת אחת:  ואל אותך אחתש שוב ואני כעת
 שמעון? ובמה הוא יותר צדיק מלוי ויהודה וכו'??  מלמה יוסף יותר צדיק מראובן?? ולמה יותר 

   התשובה היא פשוטה מאוד: 
  מול פוטיפר... וראובן ושמעון ולוי לא... תעשה משהו..  שיוסף היה במצרים והיו לו התמודדויות  מה לעשות

 מה לעשות שראובן נשאר ספון יושב אוהליםבבית יעקב והוא לא  ראובן לא פחות גדול מיוסף... רקעקרונית  
מצד אחד לא מקנא ביוסף... כי סו"ס לא קל להיות יוסף... אבל   ... ראובןנזרק לערוות מצרים ואילו יוסף כן

משהו! תעשה  צדיק!!  משם  דווקא  יוסף  עולמו!!!  את  שם  קנה  בודאי  שלמרות זה    יוסף  היה   לא  שיוסף 
עשתה אותו צדיק!!! הניסיונות שהיו לו במצרים, הם אלו שעשו    מצריםדיק... אדרבה...  צ  נשאר במצרים הוא  

בגלל שהם לא היו במצרים... אז לא היה להם ניסיונות  דווקא    ואילו אחי יוסף...  אותו מרכבה לספירת צדיק...
 יותר צדיק!!   תמיד יוסף נחשב כמו יוסף... ולכן כ"כ גדולים

 האם קלטת איזה פצצה נזרקה כאן במשפט התמים הזה??  
מתקשר אלי בחור בן עליה מתמודד וכולו כאוב ודואב... למה?? למה נגזר עלי להתמודד מול כאלו  תבין:  

ניסיונות... מה זה היסורים ה'מכוערים' האלו?? אני רואה את חבר שלי הקדוש הזה שנולד עם סטנדר ביד  
... ואילו אני כולי רפש וטיט... גמור  צדיקכולו זך וטהור...    נשמה...  ולומד ואין לו פרפרים בראש... כולויושב  
 בניסיונות ובפיתויים...   מלוכלך מוקף

  אותו יושב ולומד בהתמדה... יתכן   עניתי לאותו בחור: אתה פשוט התבלבלת!! הבחור הצדיק הזה שראית
קדושי    אכן באמת  שמעון או לוי... הם ספונים להם כל החיים בבית יעקב!!! הםאת  שפגשת את ראובן או  

 אבל צדיק ? ! ?   עליון... 
 צריך להיות במצרים!! וזה אתה!  צדיק זה אתה!!!! בשביל להגיע ל'עדות ביהוסף'

 --- 
בנקודה הזו כמעט כולם מתבלבלים!!! היות וניסיונות דורנו הם מאוד שפלים ונמוכים... אז מי שמתמודד מולם ונאבק  
זה רק אומר דבר אחד...   כי זה שאתה מתמודד מול טומאה...  וזו טעות!!!  נורא טמא...  מולם... מרגיש נורא רשע... 

 שאתה פה הקדוש!!!  
כבר סיפרתי כאן בעלון שמישהו התקשר אלי ואמר לי שהוא נכשל כל היום במידת הכעס... התחלתי לתחקר  
אותו מה הסיפור... מה מכעיס אותו... ואיפה הוא נכשל... ואז התברר שבדיוק הפוך!!! לאחרונה הוא מאותגר  

במידת הכעס...    נוראות  מאתגר אותוש  הוא מתחכך מול מישהו חסר טאקט  מאוד מאוד במידת הכעס...
... אבל סו"ס היות וזה כרוך אצלו במלחמת עולם ולא!!!! לא כועס  שולט בעצמוו  נושך שפתייםוברוך ה' הוא  
ותכל'ס... בסופו של יום הוא יוצא עם    מתחכך ופוגש את הכעס ש... שעליו הוא מתגבר!!!   אז הוא מאוד

כן... היה לי היום המון התגברויות  - הקטן והשולי שתחושה שהיה לי היום המון כעס... והוא לא שם לב שפרט  
שלא... כי אף    בטח  צר לי... אבל אני לא זוכר מתי לאחרונה נכשלתי בכעס...  אמרתי לו: תקשיב...מול כעס!!!  

  שאני בכלל לא בפרשה של   זה בסה"כ אומרנו... זה נקרא שאני לא נכשל בכעס??  אחד לא הכעיס אותי...  
לך(אותי  )ואל תנסה  הכעס... לא כדאי  אלא   ... אתה לא כועס!!!כ"כ על הכעס  מתגברר ואבל אתה שמאותג  ... 

הכעס!!! מידת  משקל:  מכניע  אותו  שלו...  על  בצדקות  מקנא  כ"כ  שאתה  הזה  הצדיק  שלך  אל    החבר 
של צדקות... מתי אתה מתחיל להיקרא צדיק???    'בפרשה'אצלו זה לא צדקות... הוא פשוט לא    תתבלבל!!!

 כשאתה מתחיל להיות מאותגר בצדקות... שם... שם קנית הודך והדרך...  
 --- 

והביאו אותו   בכח  יוסף  תפסו את  יום אחד  בזה...  בחר  לא  יוסף  המוכרת... שסו"ס  הטענה  מגיעה  שכאן  אלא 
אני גיריתי בעצמי את היצה"ר...   הו הבאתי על עצמי את הניסיונות...למצרים בעל כרחו... אבל אני...? אני איכש 

 אים שורות אלו והם עדיין לא גירו בעצמם את היצה"רהמשפט הזה חצי נכון חצי לא... זה שכעת יש כאלו שקור
ל זו עובדה שאי אפשר להתווכח איתה... זה שצריך לעשות להם נו נו נו... ולהזהיר אותם באלף אזהרות: אל תתחי

!! זה שיש המון כאלו שרגע  זה ברור שזו האמת בגדר תחילתו בפשיעה וסופו באונס חייב...   עם זה... כי אח"כ זה
זה גם נכון...   ..זה נהיה כעבות העגלה חטאה  להתגבר כמו לקרוע חוט של תפירה!! ואח"כ  י היה להם מאוד קללפנ

כ חזרת בתשובה שלימה!! כאן  בפשיעה... אם אח"  אצלך  שגם אם זה הגיע אבל!!!! יש דבר אחד שצריך לדעת!! 
כמו שזה שאמא כלומר:  שזה אומר: שמכאן ואילך העוון רשום עליו יתברך!!!  יש גזירת הכתוב שה' נושא עוון!!!

גם העבירות ששבתי עליהם בתשובה... ברגע שה'    הרי  שלי נפטרה זה חשבונות שמים כי הכל בגזירת עליון...
ות חלק  העבירות שלי נהפכות להיוממילא גם    נושא את עווני... זה נכנס ל'עובר ושב' של הכל בגזירת העליון...

 מגזירת עליון...   בלתי נפרד
גזרה חכמתו העליונה שיפתח לפני חזית רוחנית חדשה... אה... אני עשיתי את זה? לא!! זה לא אני... זה 

   הוא... זה לומד'ס של תשובה!!! זה עובד כמו לבוד ודופן עקומה!!! 
עליהם בתשובה... יש להם   יאז כמו שה' זרק את יוסף במצרים... כך כל המעידות הרוחניות שכבר חזרת

הגדרה של גזירת חכמתו יתברך... וה' זרק אותך בניסיונות האלו... ה' רוצה אותך שם... תרגיש נוח... אתה 
 יוסף הצדיק של דורנו... ודווקא מהמקום הזה... 



 

  
           המדריך לעבודת ה'    ( - )המשך 

 בשעת פירוק... 

ראובן אף פעם לא יחכה להוראה מגבוה... הוא מבין   
ולמה??   את לבד..  שהמציא  הראשון  הוא  ראובן  כי 

ואין הסירחון תלוי    , וגדול שבכולן 'אני בכור המשפט:  
בי'!!!  ל  אלא  וישב  כל   ז( ")רש"י  סירחון...  יהיה פה  אם 

לי..    שמורות  שאף  הזכויות  מבין  שינוי  לשם  ראובן 
יושיב    לא  צדיק לא יוציא אותו מהגהינם... ואף רב גם 

אותו על הברכיים בגן עדן... אדוני היקר: נשלחת כאן 
ההטבה!!! זו בעלות שלך!! אם   לעולם כדי להיות בעל

ל לכסא תרד  תגיע  ואם  שלך...  זבל  יהיה  זה  זבל... 
שלך... אף אחד לא יקח ממך  הכבוד זה יהיה הישג  

המדליה  הזבל את  את  יוריד  לא  אחד  אף  וגם   ...
 במקומך... זה ראובן!!!! האם ראובן תמיד צודק??  

ישראל גם תינוקים... כאלו   לא בטוח!! סו"ס יש בעם
מ'ביטוח   אישור  עולם  מבורא  להוציא  שיכולים 
ראובן   אבל  בסיידר...  תפקוד...  חוסר  על  לאומי' 

מעדיף הוא  התענוג...  על  בכור!!!  מוותר  את   להיות 
כי    ...מה מקובל בציבור החרדי ראובן לא כ"כ מעניין  

אהיה שם לבד!!    אני אפול... אניש  יודע שברגעהוא  
עצמי  אני של  במיץ  יתחלק    אתבשל  לא  אחד  ואף 

כולם זה  ואת  החצץ...  בארוחת  אחד    איתי  יום 
עקא:  מבינים!!! זה ש  דא  את  שמבינים  כאלו  יש 
יש כאלו שעסוקים בלהאשים את המערכת  מאוחר...  

כמעט   אותו  לשמוע  יכול  אתה  הרבנים...  ואת 
אם לא 'מאיים'!! הוא מאיים על ההנהגה החרדית ש

מענ בשדות תתנו  ארעה  אני  אז  הולם  חילופי  ה 
אדם  זרים... שביום   הבן  קולט  לא  והוא  מאיים!!! 

פקודה כשהוא ישלם על זה מחיר אישי... הוא יאכל  
 את החביתה הזו לבד...  

שלא  עכשיו  מבין!!!  ראובן  זה  שאת  זהו!!!!  אז 
של   ממקום  מגיע  לא  זה  ראובן  אצל  תתבלבל: 
זה  שלו  שהמוטו  בנימין  כמו  לא  הוא  פאנטיות... 
שעיקר  יוסף  לא  זה  הקצה...  עד  נפש  מסירות 
לא  זה  ראובן  אצל  לא!!  קדושה...  זה  שלו  העבודה 

 שיקול    מגיע ממקום של פרומקייט!! אצל ראובן זה
קר אישית!   מתמטי  אחריות  מבין    !!של  פשוט  הוא 

אף    שאם אני אעשה שטויותאת האירוע... הוא יודע  
 אחד לא יכבה את השרפות שלי... וגם אם בסוף יכבו

אם אני אעשה   זה רק אחרי שאני כבר אהיה שרוף...
חור בספינה אני הראשון שאטבע שם... את זה ראובן 

פעו רציני!!  פשוט  הוא  הזה  ומהמקום  לא  מבין  ר 
ההשלכות...  את  מבין  הוא  כי  אותו  'לגנוב'   מצליח 
האישית  האחריות  ראובן!!  של  הזו  הבכורה  ולכן!!! 

מעניקה לו בגרות ורצינות... שזה מה שנותן לו לו  ש
לא   והוא  פעור  בית  של  לצידו  לחיות  הכח  את 

שליט"אמת אאמו"ר  זה  ראובן  כן....   בלבל.. 
אחריות  שלקחו  כמותו  אלפים  ועוד  התיכוניסט 

ובחרו ללמוד  אישית  ללכת  בישיבה    מיוזמתם 
  אז   ...וברגע שזה הגיע מיוזמה אישית שלהם  קדושה,

הקולנוע והכדורגל ושלל המושגים שהם הכירו בתור  
... כל זה לא הפריע להם ביום בהיר  ישראליים  צעירים

זו  כי  למה?  תורה...  ללמוד  וללכת  בצד  הכל  לשים 
אישית אחריות  שלו!!  בחירה  וזה  שלו!!!    הייתה 

 ראובן!!!  

 --- 

ש ראובן!!! יתכן  להיות  מסוגל  אחד  כל  אבל    לא 
מסיבה   הזו...  הבגרות  את  לאמץ  מאוד  מומלץ 

   נכון!!!  פשוט   כי... כי זה פשוטה מאוד: 

כשאני רואה ישיבוחר שחושב שהוא יכול לעשות מה  
שהוא רוצה... אני עובד קשה לשכנע אותו... ההלו... 
בחור  לא  שאתה  שתבין  הזמן  הגיע  יקר...  בחור 

ולמה?? כי יום אחד יעשו    רווק חרדי!!!!ישיבה... אתה  
בעזה"ש לוויה!!  לוויה  לא  זה  לך  אלא    יהיה  לקבר... 

ילוו אותך לחופה... ואני טוען שהליווי   לחופה... כן... 
 לחופה זו לוויה לכל דבר!!! ולמה? 

לנצח  פה  יחיה  שהוא  בטוח  אדם  הבן  בשניהם   כי 
אחר   למקום  מובל  עצמו  את  מוצא  הוא  ופתאום 
לגמרי... הההלו בחור יקר: ישיבה זו תחנה!!! אתה לא 
 הולך להישאר כאן לנצח... אם אתה תחלום בישיבה 

ואת חברת    את הרבניםו  ותרדם... ותאשים את הצוות
שלך  במחדלים  מעדכן    ...החשמל  מעכשיו  כבר  אני 

אותך שאתה צודק!!! אבל מה לעשות שזה לא מעניין  
יום הרי    את אף אחד... אז מה ואתה צודק... לכן מה??

לווייה...   תהיה  לחופה...  ואחד  מהישיבה  אותך  ילוו 
  או לא עשית  ואתה תשאר שם לבד... עם מה שעשית

יחיד שיתבשל עם ה  ואם לא עשית כלום...בישיבה...  
א יקח עליך אחריות... ואף זה, זה אתה!!! אף אחד ל 

ש כך  בגללך...  יתפטר  לא  מהרבנים  לך אחד  מומלץ 
תחושה לה מתוך  ישיבה  בחור  לעצמך  לקרא  פסיק 

רגליך   שתי  על  תקום  מישהו...  על  פה  נופל  שאתה 
ראובן!!!  להיות  ותתחיל  עצמך    האחוריות  על  קח 

  אחריות אישית!

כאלו    שיש  היית סוג של 'אירוע...' אז כמו  תבין: אם
בצמרת המדינית שלקחו אחריות על אירועי שמחת 

שיצטרכו   ...להתפטר  ונאלצותורה   כאלו  יהיו  ככה 
המחדלים  לקחת על  אז   אחריות  ולהתפטר...  שלך 

זהו!! שמה לעשות שאתה לא שם של אירוע... אתה  
בן אדם!!!! זה   שם של  עליך אחריות  והיחיד שיקח 

ואתה אתה,   אדם  בן  הכי  בלאו  כבר  אתה  אם  אז 
מחפש שם... מומלץ לך לאמץ את השם ראובן!!! קח  

 אחריות!! 

כעת סוף זמן... עוד מעט בין הזמנים... אם אתה תרד 
ברוחניות... זה אתה!!! זה ידפוק רק לך את החיים!!! 
אותך   יעודד  מקסימום  אותך...  יספוג  המשגיח 
תצטרך   ואתה  בהקדם...  ממך  יתפטר  להתחתן.. 
קח   אנא..  אז  שלך...  זבל  זה  הזבל...  את  לזרוק 

 אחריות!!! 

ת שכל הארגונים הנפלאים שקמו מול פגעי  צריך לדע
...  נפלא... הם עושים שליחות קודש הטכנולוגיה... זה

בתור רוח גבית זה מצוין... אבל בסוף בסוף... זה עניין 
 מטעה בכל הארגונים   שתבין: יש משהו טיפה  שלך!!!

להם...   הנפלאים איכפת  ומאוד  היות  כי  האלו... 
שלא אותך  לשכנע  לנו  חשוב  לפול...   ומאוד    כדאי 

סוים זה מעניק תחושה... אה... אתם רוצים בשלב מ
אתה   בקיצור:  אותי!!!  תשכנעו  אפול??  לא  שאני 

עושה שאתה  אל למישהו  טובה  מרגיש  זהו!!  אז   ..
מישהו...    תתבלבל... דופק  שאתה  לך  נראה  אם  גם 

אם זה ההורים או הרבנים או כל מיני אנשים טובים 
עליך. אשחבל להם  אני פה בשביל לתפוס אותך .  ז 

הא חגיגית  זנייםבשתי  לך  תקפוץ   :  ולהודיע  אם 
מקומה עשירית... אתה תהיה הפצוע!!! אנחנו אולי 

נ אותך...  לבקר  סניטאר... נבא  שירותי  לך  עשה 

נשתדל להקל עליך... סו"ס אנחנו יהודים רחמנים...  
אבל זה יהיה ברררוך נטו שלך... אף אחד לא יקח ממך 
מכאלו   סליחה  מבקש  אני  האחריות...  מלא  את 
הפצעים...   על  מלח  להם  זורים  האלו  שהמשפטים 
אבל תסכימו איתי שצריך להגיד את זה למי שאצלם 

שזה רוצים  לא  ואנחנו  מאוחר  לא  עדיין  יקרה    זה 
 ההלו... אם אתה חכם תהיה ראובן!!!    להם... 

 --- 

 

כעת למי שיש לו סבלנות לקרא כמה שורות ברובד  
 היותר פנימי... 

לפני חודש וחצי בפרשת בהעלותך... התורה שרטטה 
לנו את מסעות בני ישראל... איך בדיוק נוסעים... מה  
התורה  סתם  ולא  אחרון...  מי  ראשון...  מי  הסדר... 
נותנת כ"כ הרבה הוראות... הסיבה שהיא: שכל פעם 
היה   זה  מסעות...  ממ"ב  אחד  והתחיל  הענן  שנעלה 

ל לעבור את המסע זמן מאוד מסוכן ורגיש... שבשבי
מסיבה   ולמה??  חירום...  הוראות  צריך  היה  בשלום 

   :את אחת המסעות דוגמאלניקח בתור פשוטה: 

מעב כאן?? ויסעו  כתוב  מה  בחשמונה...  ויחנו    רונה 
היהש המשכן  שעתיים  לפני    בעברונה   מוקםמ   עד 

יקימו    אנחנו נגיע ואז  עוד כמה שעותווהכל היה טוב!  
 ושוב הכל יהיה טוב!!!  חשמונהאת המשכן ב

הזה בשלב  כעת!!!  בשעותאבל  אלו...   ...  ספורות 
מצד  במצב ביניים מאוד מסוכן... כי    אנחנו נמצאים

  לא זהו... המשכן כבר    כבר פרקו את המשכן...  אחד
עדיין    ממוקם ומאידך!!  את    לא בעברונה...  הקימו 

אנחנו עדיין בדרך לשם... נו...  כי  המשכן בחשמונה...  
  ?? איפה בכל זאת המשכן ממוקם כעתאז מה כן??  

 מה התשובה?? 

  !!משכןאין    ברגעים אלולא!!! אין!!!! מה שנכון נכון...  
נקרא זה  ולא שם!!!  במילים    שעת סילוק!!!   לא פה 

הם    אחרות: האלו  של הרגעים  שלסוג    חורבן!!!!  ... 
רגעים אלו  ל  נכון  חורבן בית המקדש בזעיר אנפין... כי

זה לא צחוק... בשעת   תעשה משהו...  משכן...  לנו  אין
הקרס מסעות  לישא ילוק  ואסור  נפסלים...  בנות 

שורה...   לא  כעת  השכינה  כי  כ"כ  אשה  גם  זה  ולכן 
רגיש שבשלב הזה שהארון חשוף.. מי שיעיז להציץ 

 אחת דתו להמית...  

כעת תבין למה 'ויהי בנסוע הארון ויאמר משה קומה  
מפניך...' משנאיך  וינוסו  אויביך  ויפוצו  א ל  תמיד  ה' 

קרה??   מה  לפתעהבנתי:  רבינו  משה    ' נזכר'  מה 
את מה    להפיץ  המשנאים?  את  ולהניס  האויבים 

  ?? הארון בסה"כ נוסע כמה ק"מ... מה הלחץהבהלה?  
 נו... מה התשובה??  

פה יש  ברגע שיש סילוק מסעות...  ביניים    כן..  שלב 
געים של פירוק... בחינה יש פה ר  רגיש...  עדין  מאוד

חורבן. אלו  של  שכינה...  כביכול   יש  ברגעים   סילוק 
ממילא הרגעים האלו מאוד מסוכנים... עלול להיות  

נרד  כאן מחטפים מי   םמסוכנים אם כעת    בשמירה 
בדיוק לרגעים  יודע איזה אויבים ומשנאים ממתינים

 ופה!!!! פה לפתע... מי נכנס לתמונה??   ...אלו
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ראובן!!!!  מחנה  בשלב  דגל  בדיוק  מתמקם    הוא 
 הזה!! בשלב הסילוק! 

החלל  את  למלא  עצמו  על  לקח  ראובן  מחנה  דגל 
 הזה!!!  

דגל מחנה  עובד ככה:  אני אסביר את זה בקצרה: זה
בשניה שנעלה הענן... מיד   עמוד הענן..ל  יהודה צמוד

יהודה מחנה  אליו...    דגל  ונצמדים  מתקפלים... 
עצומות... בעיניים  אחריו  הפליגו    הולכים  כבר  הם 

דגל    !!!מאידך גיסא   איתו... הם כבר רחוקים...  להם
מסודרים!! הם תמיד צמודים   םגם ה  מחנה אפרים..

 לארון ברית ה'... מה הכוונה??  

ברגע שנעלה הענן ודגל מחנה יהודה נצמדו אליו...   
אהרן ה'  ו  נכנס  הכהן  מיד  ברית  ארון  את  מוציא 

  !!!! לבנתייםשם יחד עם דגל מחנה אפרים,  וממתין  
בזריזות  הלויים המשכןו  נכנסים  את   מפרקים 

לנוע  ועניםטו ומתחילים  העגלות  )כדי בזריזות    על 

ומי נצמד    (...להגיע לחניה הבאה ומיד להקים את המשכן שוב
ראובן!!!אליהם מחנה  דגל  שדגל   ??  אחרי  ואז... 

מחנה ראובן הלך יחד עם המשכן המפורק... אז בני  
קהת מתחילים לשאת את הארון ודגל מחנה אפרים  

 נצמד לארון ברית ה'... 

מסודרים יהודה  מחנה  דגל  לב:  צמודים   -שים  הם 
 לעמוד הענן!!!! 

הם צמודים לארון    -דגל מחנה אפרים גם מסודרים
 ברית ה'!!! 

ולמי  ראובן!!!!  מחנה  דגל  ביניהם??  מוטל  מי  אבל 
 הוא נצמד??  

דגל מחנה ראובן ממוקם בשלב של הסילוק!!! הוא 
שהלויים יספיקו    ות את החור הזהמלאפה בשביל ל

הברית   שארון  לפני  המשכן  את  לבנות  מהר  מהר 
יפגוש   כבר  הוא  יגיע  הברית  שכשארון  כדי  מגיע... 
את  סותם  מי  באמצע?  ומי  לו...  שמוכן  בנוי  משכן 

 החור הזה?? דגל מחנה ראובן!!!  

יודע   ראובן  ראובן!!!  מחנה  דגל  של  המשבצת  זו 
לא   ין לו מול העינייםאלהתמודד עם שעת סילוק!!!   

ד ענן... ולא ארון ברית ה', מה הדבר היחיד שהוא עמו
העיניים?? מול  שמפ  רואה  של משכן  לערימה  ורק 

נע צועד!!!  ראובן  מחנה  ודגל  קדימה   קרשים... 
  בבטחה!!!

עד כאן משפטים קצת מופשטים.. כעת בא נתרגם  
 אותם לפסים מוכרים:

ש הליטאי  ה'  העובד  את  לך  תמיד  יש  צמוד הוא 
מה זה עמוד הענן??? עמוד הענן הוא   עמוד הענן...ל

די אפרורי... לא מרגש במיוחד... אבל הוא  אומר מה  
אצל   ערוך...  שלחן  זה  הענן  עמוד  לעשות!!!  צריך 
לעמוד   צמוד  הוא  חכמות...  אין  המקורי  הליטאי 

יותר    מה שצריך... אין יציבות רוחנית  הענן... עושים
ה'!!    טובה לרצון  יהודה!!  מלהיצמד  מחנה  דגל  וזה 
בין פורים   עובד ה' נוסח יהודה אין הרבה הבדלאצל  

תר"צ  סימן  זה  שפורים  נכון  כי  באב...  לתשעה 
זה סימן תק"נ אבל בסוף בסוף שניהם   והלכות ט"ב

עמוד הענן מכתיב את כל מעגל  שולחן ערוך!!! בסוף  
למה    השנה שנצמד  הואומי  לעשות..  רגוע   שצריך 
 יטעה!!!   אף פעם לא ושלו!!

זה הסוד הצבאי של דגל מחנה יהודה שהכינוי שלהם  
 'בני תורה'!!! 

צמודים ה אפרים זה דבקות בה'... הם  מאידך דגל מחנ 
ה'...   ברית  קרבת  לארון  את  מבטא  ה'  ברית  ארון 

אלוקים... כרובים... פניהם איש אל אחיו... דגל מחנה  
אפרים נצמדים לדבקות... לקרבת ה'... זה מה שמחיה 
וגורם להם להיות תמיד דבוקים בה' ואף פעם  אותם 

   לא לטעות,

שניהם  אפרים...  מחנה  ודגל  יהודה  מחנה  דגל  אז 
 מסודרים... 

ערוך...   לשולחן  יהודה דבוק  לעמוד הענן...  דגל מחנה 
 מה שצריך... 

והתלהבות  לדבקות  צמוד  אפרים  מחנה  ודגל 
 וכיסופים.. ארון הברית.. 

ומי ביניהם??? דגל מחנה אפרים!!!! דגל מחנה אפרים 
'נופל' בין הכסאות... אוהו... כולנו פוגשים את  כביכול 
עצמך  את  מוצא  אתה  אחד  יום  אפרים...  מחנה  דגל 
במצב בטטה... קמתי מאוחר היום... עמוד הענן ממזמן 
זכיתי   לא  כבר  היום  ק"ש... אני  זמן  הפליג... הפסדתי 

ו לענן...  מצב  להיצמד  טיפת  לי  אין  איפה...  דבקות?? 
רוח.. מצד אחד ארון ברית ה' הפליג לו הלאה... ואילו 
המויחין וההתלהבות וארון ברית ה'... לא... לא מגיע...  
ואני תלוש פה באמצע... מכיר תחושה   הוא מאחורי... 

 כזו?? 

האין   נישט  מסעות!!!  סילוק  קוראים  הזו  לתחושה 
 נישט האער... 

ליהודה אין הרבה מה להציע לי... כי אני לא בסדר... לא 
עושה מה שצריך... ודגל מחנה אפרים... איפה?? אין לי 

 טיפת חשק ואורות...  

וכאן מגיע רגע מאוד מאוד מסוכן!!! כאן יש סיכון גובר  
 לחורבן!!!! 

מי יעזור לי?? מי יתן לי כעת כח? מי יאסוף אותי בזמן  
 סילוק? 

פה מתחילה המשבצת של דגל מחנה ראובן!!! ראובן  
ראובן עם האחריות  לשעת סילוק!!!  יודע לתת מענה 
מפורק!!!   כשהמשכן  גם  להתנהל  יודע  שלו  האישית 

 ראובן יודע לעבוד את ה' גם ביוני יולי אוגוסט...  

במילים אחרות: ראובן יודע לבנות בית מקדש מאולתר  
קדושה   של  מעטפת  ליצור  יודע  הוא  מסע!!!  כדי  תוך 

 תוך כדי מסע!!! 

ראובן הוא היחיד שמסוגל להישמר מפעור גם כשהכל  
מפורק... גם כשהמה בוכים וכל ההנהגה קורסת... אין  
משכן... ואין שכינה.. והמצב בקרשים... כן... ראובן יודע  

 להיות עובד ה' גם כשהמשכן מפורק לקרשים... 
 --- 

 דגל מחנה ראובן הוא אחראי על ימי בין המיצרים!!!! 
זה   הוא  שכינה...  סילוק  של  החלל  את  ממלא  הוא 

איך לקחת אחריות אישית ולבנות בית  שמלמד אותנו  
לך את   גם כשאין  גם כשאתה במצב של סילוק...  לה' 
להיכנס  המקום  כאן  אין  המערכת...  של  הקביים 
לשלוש...  מתחלק  ראובן  מחנה  דגל  סו"ס  לפרטים, 
ראובן!! שמעון!! גד!! המאפיין של שלושתם שיש להם 

מסעות...  סילוק  של  במצבים  גם  לה'    )אמנם  נאמנות 

דווקא שבט שמעון הוא זה שהכי נכשל בפעור... אבל מאז עברו מים  
כבר מובא בכתבי האר"י שזמרי בן סלוא התגלגל ו  בנחל השיטים

בר"ע... והתגלה שדווקא תכונת העזות והיוזמה של שמעון היא זו  
    שמעמידה לנו את תורה שבע"פ דווקא בגלות ואכמ"ל(

אני רק יכול לסיים בסיפור שלא כולם יודעים אותו... 
נאמנות   14שאחרי   שמרו  וגד  ראובן  שבני  שנים 

ליהושע בן נון ועברו לפניו חלוצים... סו"ס הגיע זמנם  
הקימו   הם  לפתע  ואז  הירדן  בעבר  לנחלתם  לחזור 
מזבח גדול למראה מול הירדן... וזה היה מאוד מאוד 

ישרא כלל  ישראל...  לעם  שהם חשוד  בהם  חשדו  ל 
בגדו באמונתם ומי יודע... אולי זה בכלל עבודה זרה...  
וכלל ישראל מגיעים ליהושע בן נון ומתלוננים בזעזוע 
ושאט נפש... תראה מה שבני ראובן וגד עשו... ויהושע 

מהם!!! מתחמק  כביכול  נון  מצליח'    בן  'לא  יהושע 
מספיק   להיבהל... 'לא  שיהושע  רואים  ישראל  וכלל 

' את גודל הסכנה... אז הם שולחים נציגות מכל רואה
ישראל בראשות פנחס והם מופיעים מול בני גד ובני  

 ראובן ושואלים אותם: מה זה צריך להיות?? 

ואז בני ראובן וגד נבהלים עד עמקי נשמתם... מה?? 
חשדתם בנו שאנחנו נעבור פי ה'?? חס ושלום!!!! ואז 
בני ראובן וגד מסבירים לכלל ישראל.. תבינו אותנו!!! 
הכוונה שלנו היא בדיוק הפוכה!!! כל מה שבנינו את  
בנו!!   תבגדו  אתם  אחד  שיום  פחדנו  כי  הזה  המזבח 

נו שהיות ואנחנו גרים בעבר  אתם תגידו לצאצאים של
הירדן... סימן שאנחנו לא מעם ישראל ולכן בנינו דגם 
חלק   שאנחנו  שלנו  לילדים  להזכיר  כדי  המזבח  של 
מכלל ישראל... ופנחס וכל עדת ישראל מקבלים את 
התשובה ומתנצלים על החשד... אבל יהושע אפילו לא  
בני  את  היטב  הכיר  יהושע  התנצלויות!!!  צריך  היה 

בן וגד... הוא ידע שנאמנות כמו דגל מחנה ראובן  ראו
זה משהו שאפשר לסמוך עליו... את מי אפשר לשלוח  
לפריפריה של עבר הירדן? מי שאפשר לסמוך עליו!!!  
שנים   שבע  במשך  חלוץ  לעבור  עצמו  על  שקיבל  מי 
בשביל  שנים  שבע  עוד  להישאר  החליט  הוא  ובסוף 

רואה צורך   לסגור את כל הפינות!!! יהושע אפילו לא
לקרא להם לשיחת הבהרה... כי אם באמת אי אפשר  
היה לסמוך עליהם... הוא לא היה נותן להם ללכת לגור 
יודע מה יהיה איתם... מי יפקח  בעבר הירדן... כי מי 
עליהם... אז זהו!!! שמי שהוכיח את עצמו שהוא יודע 
לסמוך   אפשר  עליו  אישית  אחריות  עצמו  על  לקחת 

עצומות מחנה בעיניים  בדגל  מחסור  קצת  יש   ...
מי   לדגל??  להיקרא  מוכן  מי  היא:  השאלה  ראובן... 
מוכן לקחת אחריות אישית?? אין צורך לקום... פשוט 

 קח על עצמך אחריות אישית... 

לכאלו   לחוט שידרה!!!  זקוק בדחיפות  שלנו  הדור 
ללמוד   מחנות!!  בסילוק  גם  להתנייד  שיודעים 
מזיז   שהקב"ה  האלו  לשעות  גם  מצברים  להטעין 
הקהילה...   את  המוסדות...  את  כולם...  את  לפינה 
את כל הקביים ה' לפתע מזיז... והוא רוצה שתשיר  
שלך...  האישי  הביטוי  את  רוצה  הוא  סולו!!!  לו 

עמוק  ו ועושר  פנימי  ממ"ד  להכין  צריכים  אנחנו 
מבפנים לרגעים המכוננים האלו... יהי רצון שזה לא  
לא   לך  קרה  ובינינו כבר  יקרה  זה  יקרה... אבל אם 
תזמון   זה  פשלה...  באמת  לא  שזה  לך  דע  פעם... 
מלא מאבא שבשמים שמעוניין לשמוע גם מה יש  

רג מתזמנים  לא  מצידנו  אנחנו  לו...  להגיד  עים  לך 
כזו   לקריאה  ערוכים  להיות  חייבים  אבל  כאלו... 

שבשמים... בכל  ו  להיענות  מאבינו  הנני  לו  לומר 
 מצב!!!! 
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 ..... אני מחרים את המטלטלין שמשועבדים לישש ...מלך קל חי העולמים
 הצוות...  כל הוא הגיע הוא הגיע... הילדים פרצו הבייתה בסערה.. מי? מי הגיע?? הגזבר עם

אוהו... בשעה טובה ומוצלחת... חיכינו לו בכיליון עיניים... פעם הוא היה מגיע לכאן פעם בחודשיים לסירוגין!! פעם אחת 
הוא היה מגיע עם כל הצוות לגביית הקדש.. ופעם אחרת הוא היה מגיע עם נגרר נפתח מאחורה והוא היה עורך מכירה 

. וכתוצאה מזה הצטברו פה יותר מידי עצמים וחפצים של הקדש... ופדייה של הקדש... אבל לאחרונה הוא לא הגיע..
וכשמצטבר יותר מידי הקדש שמתגלגל לך בין הרגלים זה לא בריא... כי מספיק שהשתמשת בטעות בכוס של הקדש בשווי 

ו מוערכת פרוטה... ואחרי שנה וחצי נשענת על בהמה ברחוב והתברר שהיא הקדש ואם הפעולה המינורית הז חצימוערך של 
גם בעוד איזה חצי שווה פרוטה.. הרי החצי פרוטה שלפני שנה וחצי מצטרף לחצי פרוטה של עכשיו כדי להתחייב אשם 

 מעילות.  
אז תחשוב שבכפר הקטן שלנו רק בארבע חודשים האחרונים... זידל שיהיה בריא הקדיש את הסוס הזקן שלו לבדק הבית!! 
ור' יענקל נמאס לו מכל הבעלי חובות שלו שרודפים אחריו )עכ"פ ברחוב( והוא החליט להקדיש את כל נכסיו לבדק הבית... 

דע!! אני יודע איזה חומש יענקל השאיר כאן בבית כנסת... ואיזה קפה מגורען ומאז אנחנו מהלכים כאן על גחלים כי... כי לך ת
הרי הוא הפקר... כל זה לא נוגע  שכל מה שנשאר כאן בסוף זמן םשל הגבאי )כל המודעות והאזהרותוכוסות קלקר הוא השאיר כאן בסוף הזמן 

יש פה את ר' שלוימה שלכבוד חתונת בנו החליט להקדיש את וגם  הקדש... כי הקדש, כל היכא דאיתיה בי גזא דרחמנא איתיה(לממון 
בית כמה  .. אי שם בפאתי העיר... יש שםשדה האחוזה שנפלה לו בירושה מהבן דוד השני הערירי, שהוא הגואל היחיד שלו.

סיקרא וממתינים למדידה המקצועית והמדויקת לפי כל תנאי פרק בית זרע חומר שעורים שלעת עתה מסומנים ב -וכמה
כור בב"ב... ואחרון חביב פייביש שהקדיש את השדה מקנה שלו!!! אוהו... שדה מקנה זה כבר תהליך שלם... זה לא כמו שדה 

הולכים לפגוש כאן אחוזה שיש לה מחירון אחיד... שדה מקנה זה משהו שעומד למכרז... זה אומר שבעתיד הקרוב אנחנו 
מכרז במשך שישים יום מידי בוקר לכל המרבה במחיר!!! בקיצור: הצטברו מידי יום נציג מטעם הקדש שיעמיד את השדה ל

 פה כמה וכמה מקרים של הקדש... מה שבטוח: חיכינו לגזבר... והנה הוא הגיע... 
פרעו...  דבר ראשון הוא הופיע עם הכתובות הרשמיים... הוא קיבל רשימה מסודרת של אנשים שהתחייבו להקדש ועדיין לא

... לפני שנה וחצי היה לו בר מצווה 13-של הנכד שלה בן הושאל מה קורה עם הערך  הוא דפק אצל האלמנה סוליקה
מי שברך... אחרי הקולולו... מרוב התרגשות היא לפתע צעקה מהעזרת נשים ערך נכדי עלי!!!! וכולם התחילו וכשהגבאי עשה 

... אגב: אפילו דקיי"ל שאין ממשכנין אלמנה אבל בהקדש אין חילוק)הגזבר דרש ממנה משכון!!!  לשיר בהתלהבות 'תורת אמת נתן לנו'!!

ן וחרמין ממשכנין אותם', מנין להם בכלל מי התחייב ומה התחייב לא ברור לי מאיפה יש לגזברי הקדש רשימות של המתחייבים... שהרי קיי"ל 'חייבי ערכי
  (וצ"ע

אגב: אחד מהסודות אפופות המסתורין של הגזבר זה כל מיני ביקורי פתע סתמיים אצל כל מיני אנשים... שהגזבר מבקר 
אותם סתם!! לגמרי סתם... במטרת הסוואה... כי יש פה כמה אנשים שיש להם בבית כמה וכמה חפצים שהוחרמו לכהנים... 

להם כזה דבר בבית... לא שבאמת אסור!!! אלא שאם ידעו זה יהיה  אבל הם מאוד מתביישים בזה... אסור שמישהו ידע שיש
לדוגמא: שבוע שעבר הופיע אצלם...  גם ובין הייתר סתם ככה מאוד מאוד לא נעים... ולכן הגזבר מבקר אצל כל מיני אנשים

אין לי  אין כל!!!!היתמם ופתח שני ידיים ריקות והכריז: לרש מוטקה בבית דין ותבע את חצקל שחייב לו כסף.. וחצקל 
 אבל מטלטלין אין לי לתת לך... לך תגבה מהקרקע שלי...בבקשה... ? מוטקה אתה רוצה אין לי מטלטלין... כלום..גרוש... 

כי להתחיל לרדת לנכסים ולטרוף קרקעות זה )קרקעות  מאשר לטרוףלגבות ממטלטלין  הוא מעדיף וזה מאוד הרגיז את מוטקה כי 

שיש פה עקיצה!! אני  ותכל'ס מוטקה משוכנע )ועוד אחרי הכל בסוף הוא יחזיר את ההלוואה ואני אצטרך להחזיר לו את השדה( כאב ראש גדול
כשחצקל  כנראה רק מה...מכיר את חצקל... הוא לא עד כדי כך מרוקן מכל וכל... לא ידוע לי שמי שנכנס לבית שלו שומע הד... 

 ופיזר ו מטלטלין... חצקל הלך מהר לכל החברים מהצו'לנטיהלגבות ממנ וטקה אוטוטו מגיעראה שכלתה אליו הרעה ומ
רוקן  ככה חצקל ותכל'ס ה תקח את הפמוטות...את -הרשל אתה תקח את הקורקנט החשמלי... -בערלאצלם את המטלטלין... 

)בפרט שזה לא פעם  היה מאוד שבור מהעוקץ הזה שעשו לו את כל הבית כדי שכשיגיע מוטקה לא יהיה לו מאיפה... מוטקה
איך אני עוצר את התרמית מה עושים...  רמב"םלהתייעץ עם ה הלך הראשונה... לאחרונה עשו לו את זה כמה לוןים( ומוטקה

להוציא אלי את כל העכברים מהחורים... איך אני מצליח לעצור את השערוריה הזו שכל לווה שאני  הזו?? איך אני מצליח
בדרך אליו... הוא מפזר את כל המטלטלין שלו אצל כל הסאטלאניה... )מילא חצקל היה נאמן שבועה, היו משביעין אותו שאין 

 בידו כלום, אבל הוא לא נאמן(
אתה לפתע   ישתבח מלך קל חי העולמים. ץ יגיע לסוףתלך לבית הכנסת בשבת... כשהש" אמר לו הרמב"ם: מה הבעיה... 

ותכריז: הריני מחרים כל פריט שמשועבד לי מממונו של חצקל!! שזה אומר שמרגע זה ואילך כל פריט  תדפוק על הבימה
 נאסר בהנאה!!!!  צא אצל הרשל ושמרל אוטומטית נאסר כחרם!!!!של חצקל שנמ

... הפסיקו לעשות את הפוילשטיק הזה... עד אותו פעם טוב... והראיה שמאותו יום ואל תשאל!! זה עבד!!! אוהו איך שזה עבד
מאז שמוטקה התחיל להחרים אבל  ,משום מה לו כסף להחזיר... פתאום הבית שלו התרוקן כמעט כל לווה שני שלא היה

 פתאום לכל הלווים יש מטלטלין!!!  פששש... בבית הכנסת...
תעשה  ...ממנו ביקש חצקל עשה פה תרגיל נפלא!!! תבין:  בערל בסה"כ הסכים לעשות טובה לחצקל... חצקל בסה"כבטח...  

מוטקה דפק על הבימה והפך את המעבד  פתאוםבערל הסכים... אבל שים אצלך בבית... שלי..  קח את המעבד מזון טובה...
הוי... מה אני עושה עם החרם הזה בבית שלי... איך אני מתפטר ממנו... איך אני יוצא מזה... אז הנה  מעבד חרם!!!!ל מזון הזה

הגזבר הגיע ואז בשקט בערל הוציא  שלח בשקט בשקט לקרא לגזבר... בא אצלי לכוס קפה ועוגה...סו"ס הגיע הגזבר... בערל 
חצקל!!! והוא שם את זה אצלי כי  אתה רואה את המעבד מזון הזה? פעם זה היה של לו את המעבד מזון של מוטקה... כן...

זה השתעבד להלוואה של מוטקה... תכננתי להחזיר לו את זה לאחר שיעבור זעם.. אבל פתאום מוטקה הגיע והנחית על זה 
איסור חרם!!!! אז אנא ממך גזבר יקר... תעשה לי פה שומא זריזה בג' אנשים... תן לי מחיר... אני מוכן לפדות את זה... קח 

להקדש... ותעדכן את חצקל שהוא זכה להחרים לכהנים סכום בשווי של מעבד מזון... אבל בתנאי שאני לא  את הכסף
בסיפור... באותו יום הגזבר זכה לבקר בעוד כמה בתים לכוס קפה ועוגה... כל אחד הוציא לו מתחת הלול... מאחורי המיטות 

תה חושב... בסוף הסיבוב הגזבר חזר למוטקה ונתן לו עוד כמה פריטים שווה ערך מהמטלטלין של חצקל... אבל מה א
חשבונית... הנה.. תקזז את זה מהחוב!!! הרי קבלת רשות לגבות את החוב של חצקל מהקרקעות שלו... ובמקביל 'נדבה אותך 

ה רוחך' להחרים את המטלטלין המוחבאים שלו מתוך נקודת הנחה ברורה שאם ימצאו מטלטלין זה עליך!!!! זה חרם שאת
בקיצור: מוטקה זכה לתת תרומה נכבדת ומפתיעה לבדק הבית... בו מקדיש מהממון שלו... אם ככה זה מתקזז מההלוואה שלך... 

 טוח, הוא הרויח מזה לחובות הבאים שאף אחד כבר לא העיז ליפול עם חרם בתוך הבית שלו... בש המ בזמן שזה כמעט היה בלי כוונה..
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 בקרוב ממש
 ,שנוי בעשירי ,כתוב בראשון לחודש

 .ומשולש בעשרים
'ויתן לך' אנחנו אומרים: אמר -בכל מוצאי שבת... בסוף ה

ר' יוחנן: בכל מקום שאתה מוצא גדולתו של הקב"ה שם 
אתה מוצא ענוותנותו... דבר זה כתוב בתורה ושנוי 
בנביאים ומשולש בכתובים... מה פשר הדבר הזה שכתוב 

 ושנוי ומשולש?
 אז מקובל להסביר: שכשיש מסר מאוד מאוד חשוב

ך לזכור ולשנן אותו!!!! אז הוא גם כתוב ומהותי שצרי
בתורה וגם שנוי בנביאים וגם משולש בכתובים!!! 
והמימרא הזו של ר' יוחנן מיועדת עבור בעלי התשובה 
שחוזרים בתחילת השבוע להצטער על עוונותיהם ולכן 
חשוב לר' יוחנן להזכיר להם שה' הוא ענוותן ומקבל 

א יצא לכם תשובה ובשביל שתזכרו את זה תמיד ול
מהראש... לכן זה כתוב בתורה ושנוי בנביאים ומשולש 

 בכתובים...
 עד כאן בסדר??? עד כאן הכל טוב??

אז זהו!!! שלהפתעתי, למדתי דף היומי מסכת עבודה 
זרה יט: ושם לפתע מצאתי מימרא די דומה!!! ממש אותו 

 סגנון!!  
: כל העוסק בתורה נכסיו מצליחין, א"ר יהושע בן לוי

דבר זה כתוב בתורה ושנוי  : דרכיו מצליחין()ולדעת הגר"א הנוסח
ושמרתם את  הכתוב בתור םיבנביאים ומשולש בכתוב

דברי הברית הזאת ועשיתם אותם למען תשכילו את כל 
לא ימוש ספר התורה הזה 'שנוי בנביאים,  'אשר תעשון

כי אז תצליח את דרכיך ואז  .מפיך והגית בו יומם ולילה
כי אם בתורת ה' חפצו 'משולש בכתובים,  '.תשכיל

ובתורתו יהגה יומם ולילה, והיה כעץ שתול על פלגי 
  .'וכל אשר יעשה יצליח ...מים

שכל העוסק בתורה רבי יהושע בן לוי הבין  אתה רואה??
דרכיו מצליחים זה מסר מאוד מאוד חשוב שלא מספיק 
שהוא יהיה כתוב בתורה אלא הוא גם צריך להיות שנוי 

 אתה שומע אברך יקר???   בנביאים ומשולש בכתובים!!!

העוסק בתורה דרכיו ונכסיו מצליחין!!!! אתה מאמין 
בזה?? אם אתה עדיין לא לגמרי רגוע... זה טבעי... בשביל 
זה, זה גם שנוי בנביאים... כי אז תצליח את דרכיך ואז 
תשכיל... נו... עכשיו אתה כבר רגוע...? עדיין לא?? אין 
בעיה... משולש בכתובים.. תפתח ספר תהילים... הפסוק 

י והשלישי... ובתורתו יהגה יומם ולילה והיה כעץ השנ
שתול... וכל אשר יעשה יצליח!!! לא כתוב שתהיה 
מיליונר... מה כן כתוב?? שאיפה שתשים את היד שלך 
תהיה ברכה... זה מה שנקרא הצלחה!! שתצליח במה 
שתעשה... או לחילופין 'תצליח דרכיך ואז תשכיל', ה' יתן 

ך מעסקאות לא נכונות, לך את השכל למשוך את יד
 ולהשקיע במקומות היותר נכונים... 

 אז יש לי רעיון!!! אני רוצה להציע סגולה עבור אברכים!!! 

לאברכים שלא!!!! שלא אומרים  בעיקר אני פונה בזאת
 ויתן לך... 

מימרא שכתובה בתורה  ויתן לך יש סגולה לומר-היות וב
ר 'ויתן לך' לא הייתי ושנויה בנביאים... אז אם היית אומ

לא אומר ויתן לך...  בלאו הכי אבל אם אתה מעיז לשנות...
אז יש לי בשבילך לכה"פ את המימרא הזו!!!   מהיום כל 
מוצאי שבת... אחרי ההבדלה... תפתח מסכת ע"ז דף י"ט 
ותקריא לאשתך אמר ריב"ל: כל העוסק בתורה נכסיו 
מצליחין דבר זה כתוב בתורה ושנוי בנביאים ומשולש 

 בכתובים ויהי רצון שתראה הצלחה כל השבוע...

 לאברך אחד...  הזו אמת היא שאמרתי את ה'סגולה' שליה
לא צריך להגיע לכתוב  הוא צחק ואמר לי: אין צורך... אני

 כבר ... אצלי זהומשולש בכתובים בתורה ושנוי בנביאים
ושנוי בעשירי שאז 'יורד' המוסדות,  כתוב בראשון לחודש

שיורד האשראי!! ומשולש בעשרים לחודש  לחודש
אני  שיורדים ההוראות קבע וברוך ה' יום יום יעמס לנו...

כבר רואה את הניסים האלו כתובים שונים ומשולשים 
)רגע  כל העוסק בתורה נכסיו מצליחים... בפירט חשבון...

 ... אז פשטנו רגל? לא!! אבל אכמ"ל(תמיד קורה לא זה ואם



 האם יש ביהמ"ק שאנחנו במו ידינו החרבנו?  
  שאנחנו   רגילים לומראנחנו  שנה... או לחילופין    2000נחרב לפני    אנחנו רגילים לומר שביהמ"ק 

שנים או   1955למעשה זה לא מדויק!!! כי בית המקדש נחרב לפני   אבל  שנות גלות...    2000-ב
כי כשזורקים   ?? זה כבר לא שאלה...2000שנים... נו... אז למה אומרים    1956לפי שיטה נוספת  

 ... שיהיה... 2000במספר עגול... אז  מספר יותר קל להשתמש
זהו!!!  מסויימת  אז  שמבחינה  לך  לגלות  רוצה  ל  שאני  נושקים  כן  גלות...   2000-אנחנו   שנות 
זאת אומרת: אמנם   מובא בגמ' שארבעים שנה קודם שנחרב הבית גלתה סנהדרין!!!כי     ולמה??

 שנים!!!!  1996שנים...אבל החורבן של סנהדרין היה לפני  1956המקדש היה לפני חורבן 
... אמנם אנחנו מציינים את חורבן הבית כי זה היה הסוף...  א ברור איזה חורבן היה יותר גדוללו

בית חרוב החר ואמרה:  קול  שיצתה בת  האמיתי    והרקבון  החורבןבת!!!  אבל סו"ס אל תשכח 
   זועקת מאליה:   השאלה ההסטורית כאן  ו מבפנים קרה ביום שסנהדרין גלו מהמקדש... 

 מי הגלה את סנהדרין?? מי הוא זה שגירש את סנהדרין מלשכת הגזית? 
אבל מי  לנו את בית המקדש...    ושרף  יודע שיום אחד הגיע טיטוסבית המקדש אני יודע!! אני   

שנה לפני החורבן... זה אומר שביהמ"ק  40הרי אם סנהדרין גלו  החריב לנו את לשכת הגזית.??
  הוא   הורחקו משם... השאלה היא: מי  ביום בהיר  היה פעיל... הכל דפק כרגיל... ובכל זאת סנהדרין

 מי נתן להם את צו ההרחקה?  הטיטוס ששרף את לשכת הגזית??
 התשובה היא מזעזעת: ו

לא אדריינוס,  לא  אספסיינוס,  לא  טיטוס,  לא  החריב,  לא  הגזית  לשכת  לא  ו  טרונסרופוס  את 
 אנטיוכוס... לא!!! כל אלו לא קשורים לסיפור... 

         במו ידינו החרבנו!!!!    - כלל ישראל   - את לשכת הגזית אנחנו 
 אנחנו במו ידינו הוצאנו משם את הסנהדרין וגרשנו אותם משם!!!  

ימים והוציאו משם אבל לא... אל תבהל... אתה בטח מדמיין שהגיעו כמה עסקנים חרדיים אל
  קרה  לפחות פעמיים לאורך בית שני)קרה כזה דבר...    ... לא!!! לא!!! גם אםאת הסנהדרין בברוטליות

שנה שלפני החורבן זה נעשה    40-סיפור... באבל הפעם זה לא ה  (סנהדרין...האת כל    בבת אחת  שהרגו
 הסיפור היה כך:  ... תומכובד תאלגנטי יותר עדינה בצורה הרבה

לאכוף את מצוות התורה... זה  שלהם  והתפקיד  ישבו בלשכת הגזית!!!!  דין הגדול  לגזור    בית 
ה'גזיר ולאכוף אותם ע"פ משפטי  ולתקן תקנות  וכמובן  ות  ביותר...  של    התפקיד האיסטרטגי 

ובאיזה    כלומר: על איזה חילול שבת חייבים סקילה)דיני נפשות!!!  ב  לשכת הגזית זו החקיקה וההכרעה
ייב סייף.. בין הייתר הנשיא הוא הסמכות למנות סנהדרי קטנה שניתן  רוצח ח  תנאים  ובאיזה  אופן בעריות חייבים חנק

, עומדים  לפי הצבעה ... וזה עובדנוסחה שמסורה לבית דין הגדולוחוקה  זו להם סמכות לחייב מיתה(
  למנין ומכריעים,

בית  פשטה מלכות רומי על ישראל. ואז באופן טבעי    כבר  אז זהו... ששמונים שנה לפני החורבן
... אמנם בשבילנו מלכות רומי זה גארנישט... זה כלום... דין הגדול קצת איבד את מרכז השליטה

לי  אתה מבין לבד שברגע  אבל ו  שלא מתאים  לי' בי"ד הגדול   כבר   אפשר  ' עליהם... אזלא בא 
ידינו  אנחנו במו    בקיצור:  להוציא ווטו מהרומאים.  תמיד  ואפשר  לצפצף כי סו"ס אין להם שרירים

 מילה שלהם-ש   בהחלטות שיצאו מבית דין הגדול עד שנוצר מצב   התחלנו לאט לאט להקל ראש
לשכת הגזית יכולים להגיד שאסור לרכוב על סוס בשבת... ואז מה... אז הם    היא כבר לא מילה...

 כן... בדיוק כמו היום... שה מה שאני רוצה... סוף אעב אמרו... אני
   אם שמת לב... עד כאן עדיין לא אמרתי כלום!!!   !!! עד כאן!!!  זהו   

נכון... דין הגדולש  נכון  כי  לא מילה... אבל    אמנם  בית  איבדו את השליטה... מילה שלהם כבר 
  ... והרחקה  ... אף אחד לא הוציא עליהם צו פינוימלשכת הגזית  עדיין... אף אחד לא גירש אותם

   אז זהו שכן!!! 
קטרוג   עורר מילה. זהברגע שבית דין הגדול ישבו בלשכת הגזית והמילה שלהם כבר לא הייתה 

אומר לך מה  ש בית דין ה רשמית של הפקרות!! כי הרי יש כאןהכרז כי כעת יש פה כבר עצום!!!
מצפצף ואתה  תורה...  ל  דין  לכן  הגדול...עליו...  לבי"ד  ברירה  הייתה  את    א  ולפנות  לקום  אלא 

קמו והגלו   בי"ד הגדול, ולכן הכי גרועאנחנו פה ו... ולא שומעים בקולנו זה ש  כל זמן מקומם!! כי
ן תביעה על  ומכאן ואילך כבר איאת עצמם לעיר סמוכה שנקראת 'חנויות' ואח"כ לאושה וכו'...  

אל למה לא דנים דיני נפשות כי 'באת אל המקום' מלמד שהמקום גורם, וברגע שהם  ישר  כלל
   ום העזרה... אז כבר לא דנים דיני נפשות...כבר לא במק

 שואל אותך: מי הגלה את סנהדרין???   עכשיו   אני   אז   נו... 
ראינו שאפשר שבית דין לאט לאט מאבד    אנחנו שנהנינו מהפורקן...  אנחנו!!!ולא יותר    לא פחות 

ולפנות את    לקום  זקנים  לקרות... זה הכריח את שבעים  ונתנו לזה  את השליטה וזה התאים לנו
 בית דין... 

 --- 
יש לנו לפחות איזה מילא כשאנחנו מתאבלים על חורבן בית המקדש    אי לכך ובהתאם לזאת:

ה' תרביץ  שרף לנו... הוא עשה לנו... אנחנו בוכים שהוא... טיטוס בובה שאפשר להצביע עליה... 
 בל לשכת הגזית ? ! ?  א ... שגמלת לנו לו... בת בבל השדודה אשרי שישלם לך את גמולך

  את הפריבילגיה   אפילו  אנחנו החרבנו!!!! אין לנואת זה    כי  בכלל על מי להצביע!!  אין לנו אפילו
אצלנו... אנחנו    לגמרי  המושכות  הכדור לגמרי לגמרי בידיים שלנו...  כי  ...ולהתאבל  לשבת ולבכות

את לשכת הגזית... כל מה שנדרש מאיתנו זה בסה"כ לרצות  בחזרה בכל רגע נתון יכולים לבנות
תן    ים שוב להיכנע למערכת האכיפה של תורה....  את המושכות לבית דין הגדול... להסכ להחזיר

 ניחוש איך קוראים לזה??  

משיח הכוונה להיות ערוך ושלם עם זה שהולך   לקבל  לקבל פני משיח צדקנו!!!!קוראים לזה  
הקבלת פני משיח משום מה כולם בטוחים ש  שאוכף את רצון התורה כמו ממלךמלך  כאן    להגיע

מדהימה... בהפקה  אירוע  להיות  הולך  זה  מידי    אנחנו  צדקנו  מ יותר  ברכות החמש  מוטרדים 
אירוע מספר אחד וזה יהיה מרגש הולך להיות    נכון!! זה באמת  וזה  כשהמשיח יגיע...  שצריך לברך

ש.......... לעדכן  ברמות  לי  צר  עדיין אוחזים הרבה  אבל  ל  שאנחנו  כן!!!  ני משיח ל פיקבהלפני 
'איש'   היום  שיופיע פה  שישבת עם עצמך ואתה מוכן וערוך  בראש ובראשונה  צדקנו זה אומר

  שמהיום אין הפקרות!!   זה אומר  ה'!!! אתה יודע במה מדובר??  רצון  כוף אתאתחיל לשי  אחד
חלל את  זה אומר שמי שי  לא עושים מה שרוצים... יש מישהו שעומד עם מקל ולא מרשה...

ביום שני   טנה... ומידמעידים עליו בסנהדרי ק  על הבוקר  יום ראשוןפנחס... ב  -הקרובה   השבת

כמה   הלאה... חולפים    מקובל עליך???   בנים לעיני כל העיר...דינו וסוקלים אותו בא  גומרים
חייב חסימה למכשיר שלו!!!   יוצאים בהוראה חד משמעית שכל אחד  החדש  בי"ד הגדולימים ו

ולא   על העמוד... ומקבל מכת מרדות...  לאלתר  הוא נמתח  יהודי שאין לו חסימה...נמצא  ואם  
אני אני לא יודע מה עושה לך התיאור הזה אבל    מקובל עליך??  משנה כמה הזקן שלו ארוך...

תעוקה  לי  בכנות...  מודה לי  עושה  קצת  לקבל  בגרון  זה  רגיל  לא  ואני  ליטאי,  אני  סו"ס   ...
  הכתבות... לא נעים לי להודות... אבל אני חושב שבנקודה הזו אני די נמצא בתחתית הרשימה... 

אצל  לציין..  יש  טוב...    אגב:  יותר  הרבה  במקום  נמצאים  הזו  בנקודה  שהחסידים    כנוע חסיד 
הוא כבר יש לו תקדים של כניעה!!  שלו... ולא סתם דופק כרטיס...  להנהגה של הרבי    בכינות

וכנוע למערכת אכיפה על כבוד שמים... כשהמשיח    לקבל תכתיבים  וכיח את עצמו שהוא ערוךה
...  הגזירה הראשונה של לשכת הגזית... החסידים לא יהיו המומים  יגיע ויציג בפני החסידים את

לא כ"כ  , אני  )בלי הכללות כמובן(   ותקדים! הם ערוכים לזה.. אבל אני הליטאי הדעתן  יש להם רקע
   רגיל לקבל הכתבות...

כמעט תבין:  שלא  בחירה   עכשיו  מתוך  עושה  אני  מלמעלה  בהוראה  עושה  שהחסיד  מה  כל 
שלי!!! בעניין  אישית  מרכזי  מאמר  שברגע  ראובן(  )עיין  לב  שמתי  לענייני  שנניח...    אבל  הועדה 

סליחה... מה   ... אני ממזה מתעצבן!!!  שהיה פתוח לי  תקשורת פתאום חוסמת לי איזשהו קו
רגע... מה אני מתלונן...    ואז אני תופס את עצמי...  מי הירשה לכם לחסום לי??  זה צריך להיות...

  מה כ"כ מעצבן אותי שהם חסמו לי?? ל... אז וטוב שחסמו אני בעצמי מבין שזה לא לענייןהרי 
תנו מאי??  וחסימות!!  אלא  הוראות  עלי  תנחיתו  אל  להחליט!!!  עובדות    לי  לי  תקבעו  אל 

כמה קשה לי לקבל הכתבות מלמעלה.    עד  גמאות ששם אני מגלהבשטח... בשבילי זו אחת הדו
לא ערוך נפשית לקבל    גם כשמדובר בדברים שאני בעצמי מאוד מזדהה עם זה... אבל אני עדיין

להסכים לקבל מערכת של אכיפה  ... וזה חלק מהקבלת פני משיח צדקנו!!! את זה כגזירת מלך
 על כבוד שמים!!!

 זה החורבן שאנחנו בעצמנו החרבנו את לשכת הגזית!!! 
יושביםמבין איך זה קרה...    אני מאוד   כיף...  שם בית דין הגדול ובעצם   לשכת הגזית זה לא 

לגמרי חופש ביטוי...   .. רבותי... אין הפקרות... איןשלהם מועבר שדר ברור.  הריבונית  ההופעה
נדברו לאדון אז  בנושא הלכתי...  אם  חייב בי"ד הגדול החו  יש דעה מסוימת  אני  ליטו אחרת 

... אחרת זה זקן ממרא!!! עצם הווייתו של בית דין כזה... זה משהו שטיפ טיפה לכופף ראש
ן שברגע שההיררכיה התחילה ... אני מאוד מביאתה לא יכול להתפרע  ממסגר אותך!!מכביד!!!  
שלהתערער כאלו  היו  קצת  -...  הגדול  דין  בית  של  שהסמכות  שמחו  האופי  די  התרופפה... 

 את זה... קצת... קצת יותר מידי טוב...   מאוד מבין המרדני שלי מאוד
כשאדון אז נדברו יכנס לשכת הגזית!    את חורבת  לבנות  יכול   ברור לי איך אני בעצמי  כך שמאוד

בינו מעו   לבין  מטבחון  אני  הגזית...  לשכת  את  רוצה  אני  כן...  ש...  למסקנה  ויגיע    ניין עצמו 
שאני אהיה כפוף אליהם... אני משתוקק שיופיע פה  ב היררכיה!!! שיהיה נשיא ואב בית דין 

 . רך אפשרית... גם אם זה יהיה בכח הזרוע...משיח ויאכוף את רצון התורה בכל ד
   אה... שישאר בינינו... למה?? למה שאני ארצה את זה??? 

טנו כבראשונה  תן לי סיבה אחת למה אני הטיפוס המרדני... למה שאני אשתוקק ל'השיבה שופ
 ויועצינו כבתחילה'? למה??? נו... תנחש אתה?

ויועצינו כבתחילה   יגון ואנחה!!!!! בבקשה... התחלת ברכה... תמשיך אותה...    ו... והסר ממנו 
ל יגון ואנחה??   -אה... מה הקשר??? מה הקשר בין השיבה שופטנו כבראשונה  הסר ממנו 

   התשובה היא:
בטח... אני מאוד אוהב הפקרות... מאוד כיף לי לעשות מה שבא לי... הבעיה היא שיש לזה  -ש 

השלכה בפועל... אז ה  מחיר!!! ברגע שאיש הישר בעיניו יעשה ומלכות ה' לא שולטת בעולם 
... שגם ההשגחה פרטית לא לגמרי שולטת בעולם... כשאתה נכנס לבית חולים  היא  ישירהה

גיע היגון ואנחה הזה?? איפה הרבש"ע?? ואתה מגלה שם כ"כ הרבה יגון ואנחה... מאיפה מ 
 מה שנקרא: איפה אלוקים היה בשואה?? מה התשובה?? 

ברגע שמלכות ה' לא שולטת בעולם!!! אז גם ההשגחה מסתלקת מן העולם ורומה על השמים 
אלוקים... ה' מסלק שכינתו לעליונים... ואז ח"ו יש מקום ליגון ואנחה לשרות... אבל זה לא אמור  

 להיות ככה... 

ברגע שלשכת הגזית אוכפת את משפטי ה' בעולם הרי ציון במשפט תפדה ושביה בצדקה... 
ויש השגחה מיוחדת.. שתבין: אנחנו כעת מאוד מאוד מחכים   לשוטט בארץ  חוזרים  ה'  עיני 
למשיח!!!! מאוד ברור לנו שברגע שהמשיח יגיע הכל יהיה טוב... פתאום יסגרו כל הבתי חולים 

.. למה?? מה יש?? מה... המשיח הוא קוסם?? איך הוא בדיוק יסגור את וכל המחבלים ימותו.
בדיוק מה  יעשה  בכלל!!!! הוא  לא קוסם  חולים?? התשובה היא פשוטה: המשיח  כל הבתי 
שדוד המלך עשה!! הוא יתיישב על כסא המשפט והוא יאכוף את רצון ה'... והוא יישם בפועל  

י דבר בליעל, עשו סטים שנאתי לא ידבק בי.. לא  את פרק ק"א בתהילים: 'לא אשית לנגד עינ
ארץ   רשעי  כל  אצמית  לבקרים  עיני  לנגד  יכון  לא  שקרים  דובר  רמיה  עושי  ביתי  בקרב  ישב 
להכרית מעיר ה' כל פועלי און... זה הכל!! המשיח בסה"כ יהיה מלך במשפט יעמיד ארץ!!! הוא  

 ה!!!! זה יביא איתו את כל הגאולה... יאכוף את ממשלת התורה בעולם... וז 

וימליך מלכותיה', כמה פשוט!!!!   'עלמא די עביד כרעותיה  פשוט מאוד העולם יהפוך להיות 
בקיצור: המשיח לא יוציא לנו את הגאולה מהכיס כמו איזה דוד שמחלק סוכריות... המשיח 

 יכריח אותנו להמליך את ה' והמלכת ה' שתשלוט בעולם תביא את כל הישועה לעולם... 
אז כמובן... לא כל אחד מאיתנו כשיר להיכנס לזה... אז בשטח אנחנו מספרים לילדים שהמשיח 
לנו להבין שהמשיח שאליו אנחנו  יגיע... אבל מותר  הוא איש חמוד שיהיה מאוד כיף שהוא 
מחכים... זה במילים אחרות אנחנו מחכים שהעולם יתנהג לפי רצון ה' ואז בבת אחת הכל יהיה  

זה נורמלי וטבעי שאותי בעיקר מעניין שיהיו חיים טובים... אבל לפחות תדע במה טוב.. אגב:  
זה תלוי... זה תלוי בלשכת הגזית!!! זה תלוי בזה שאני אסכים וארצה ואחפוץ שרצון ה' יושלט 

 בעולם ללא עוררין... 
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